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NOTULEN VERGADERING OC Maasdijk 

 

Datum: 08-02-2023   

Tijd:  20.00 uur 

Locatie:  Aventurijn, Maasdijk 

 

Afwezigen: -    

Notulist: Kirsten Zonneveld   

Verslag verzonden aan: Alle OC Leden 

 

  

1. Opening 

▪ De voorzitter opent de vergadering en heet alle nieuwe leden welkom. 

Een voorstelrondje volgt. 

Laura, Barbara, Erik:  allen OC lid afdeling Kris Kras; 

Kirsten, Robin: OC lid afdeling het Kwetternest; 

Tessa: OC lid BSO Aventurijn; (evenals Robin) 

Lianne: OC lid BSO Dijkvogels, tevens voorzitter. 

Yvette: Leidinggevende BSO Maasdijk Aventurijn, Kompas & Dijkvogels; 

Coleta: Leidinggevende Kwetternest en dagopvang Kris Kras. 

 

• Over de notulen van de vorige vergadering zijn geen bijzonderheden. 

 

 

2. Dagopvang Kris Kras 

• De vacature welke open staat voor Kris Kras (4 dagen p/wk), staat nog steeds open. Deze plek 

wordt nu opgevangen door een vaste PM’er vanuit Kwest. 

 

Vorige week (begin feb) is er op de dagopvang een BBL-stagiaire gestart. Deze stagiaire werkt 4 

dagen per week en heeft haar opleiding 1 dag in de week. Dit is 1 jaar lang.  

 

• Sinds december is het redelijk stabiel onder het personeel bij de dagopvang. Er zijn steeds 

minder uitzendkrachten nodig en de dagopvang kan het op dit moment goed aan met flex- 

werkers. 

 

• Speeltoestel Kris Kras: Er is budget aangevraagd om het speeltoestel te vervangen. Helaas is er 

nog geen budget vrijgegeven vanwege andere prioriteiten. Het speeltoestel wordt periodiek 

gecontroleerd en deze is wederom goedgekeurd qua veiligheid, daar zijn geen problemen mee. 

Mogelijk dat er volgend jaar een vervangend toestel kan komen.  

 

3. Peuterspeelzaal Kwetternest 

• De jaarlijkse GGD-inspectie is weer geweest. Wederom waren er dit jaar geen problemen en was 

alles positief. Het volledige rapport is nog niet binnen, zodra dit binnen is komt deze inzichtelijk 

op de website.  

 

• Ouderbetrokkenheid: Er wordt geprobeerd om voor zowel de gesubsidieerde als de verlengde 

peuteropvang meer betrokkenheid bij ouders te creëren. Dit wordt gedaan door met de thema’s 

van Uk & Puk te werken en deze inzichtelijk te maken voor de ouders. Ook wordt er 1x per 12 

weken een kijkmoment in de groep georganiseerd waarbij de kinderen aan hun ouders kunnen 

laten zien wat zij gedaan hebben met het betreffende thema. Dinsdag 14 februari is er  weer een 

kijkdag, dan komt Ingrid van de Boekfiets ook langs om voor te lezen. 
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4. BSO 

• Er is een lopende vacature voor de afdeling Dijkvogels. Na de vakantie komt hier iemand bij. Op 

dit moment zijn er 2 interne sollicitanten. Deze week volgen er gesprekken. 

Groep 5 van zowel Aventurijn als Het Kompas kunnen allemaal over naar Dijkvogels, waardoor er 

nieuwe plekken worden gecreëerd. Het aantal kinderen wat kan worden geplaatst wordt hierdoor 

verruimd want helaas zijn er wachtlijsten voor de BSO. 

Robin is nu volledig op BSO Het Kompas; Lot is aan het werk bij Dijkvogels. 

 

• Er is gemiddeld 2x per week een jarige op de BSO. Dit is vrij veel werk voor de medewerkers. 

(Op dit moment is daar een traktatiekaart waarbij de jarige kiest wat hij/zij wil trakteren; Dit 

maakt zij vervolgens met een medewerker, dit kan voor 33 kinderen zijn wat veel werk is). 

Idee om dit te veranderen is dat de jarige kiest wat er die middag op de snackschaal komt, deze 

schaal feestelijk wordt opgemaakt, en hij/zij met de schaal mag rond gaan. Ook wordt er een 

gezongen voor de jarige zodat hij/zij toch de aandacht krijgt voor de verjaardag. Dit idee wordt 

nog verder uitgewerkt. Indien hier opmerkingen of andere ideeën over zijn hoort de OC dit graag! 

 

5. Punten vanuit de OC 

• Zichtbaarheid OC 

Het valt op dat het lastig is om te vinden hoe en wie er aangesproken kan worden. De 

vindbaarheid is niet groot. Ook de koppeling naar de OC, hoe er op  of aanmerkingen bij de OC 

kunnen worden ingebracht lijkt onduidelijk. 

Online en bij de locatie zou er een ‘Smoelenboek’ moeten hangen waarbij er een foto bij zit van 

degene van die locatie uit de OC. We zien dat deze niet geactualiseerd zijn en/of zelfs ontbreken. 

Hier wordt actie op ondernomen en wordt geactualiseerd. 

Idee wordt ingebracht om 1x per kwartaal via Konnect/nieuwsbrief een berichtje te plaatsen. Dit 

wordt een kort, algemeen stukje met de hoogtepunten uit de vergadering. Ook wordt hier een 

link naar de notulen bijgevoegd. @Robin neemt dit op zich. 

 

• Interieur BSO Aventurijn & Dijkvogels 

Respons vanuit medewerkers/kinderen dat er geen goede stoelen in de BSO ruimtes aanwezig 

zijn; Wensen graag fatsoenlijke stoelen i.p.v. bankjes vanwege het comfort. 

Yvette: Er kan weinig mee worden gedaan i.v.m. budget. We huren 2 ruimtes, waarvan 1 ruimte 

en groot klaslokaal is. Hier staan stoelen en tafels welke nu mogelijk te weinig gebruikt worden? 

Dit wordt met het personeel besproken en gekeken naar de mogelijkheid om meer meubilair 

vanuit de omliggende ruimtes te gebruiken. 

Dijkvogels: Er is weinig toevoeging vanuit BSO, 1 spandoek en 1 tafel. Jammer dat het niet meer 

aangekleed is. Yvette: Er wordt gewacht op budget om meer aan te kleden. Hier zijn zeker 

plannen mee, vooral boven. Inmiddels is er wel airco geïnstalleerd en na het krijgen van budget 

wordt de aankleding dus meer aangepakt.  

 

 

• Konnekt OuderApp 

Op andere dagverblijven wordt er gebruik gemaakt van een dagboek op de Konnekt Ouderapp. In 

Maasdijk gebeurd dit niet. Is hier een reden voor? 

Er is in Maasdijk bewust gekozen om dit niet te doen om de medewerkers niet teveel op de tablet 

te laten zitten. Een dagboek zou per kind bij gehouden moeten worden, dit kost veel tijd, en wij 

willen die tijd liever besteden aan de kinderen. Er worden wel foto’s geplaatst. Medewerkers zijn 

vrij om berichten te plaatsen. Bij baby’s wordt er wel een tijdslijn bijgehouden met voeding en 

slaap e.d. 
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• Budget OC 

Het budget wat de OC te besteden heeft is +/- €50,- per groep wat neerkomt op ongeveer 

€400,- per jaar. Dit bedrag wordt besteedt aan een aardigheidje voor de dag van de leidsters, bij 

zieken en grote veranderingen bij personeel. Overgebleven bedrag kan worden uitgegeven aan 

de groepen (speelgoed of uitbreiding van spullen o.i.d.) 

 

• Vernieuwd ped. beleidsplan: 

Binnenkort komt het vernieuwde regelement. Dit wordt herschreven en komen kleine wijzigingen 

in. Het hele regelement wordt duidelijker beschreven en wat beknopter. Als dit klaar is wordt dit 

gedeeld met de OC.  

 

6. Rondvraag 

 

• Kan het wat duidelijker worden dat de BSO geen voorschoolse opvang heeft? 

Op dit moment is het niet heel duidelijk aangegeven dat bij het aanmelden van de BSO, de 

voorschoolse opvang hier niet bij hoort. Het Kompas heeft geen voorschoolse opvang vanuit 

BSO/Kwest. Voor het Kompas is alleen BSO aan te vragen. 

De scholen zelf (dus niet stichting Kwest) is verantwoordelijke voor voorschoolse opvang, wat 

daar dus aangevraagd dient te worden. Dit staat geheel los van Kwest. 

 

 

7. (Actie)punten volgende vergadering 

• Nakijken of het algemene stukje (van Robin) duidelijk in de nieuwsbrief naar voren komt. 

• Aanstellen nieuwe secretaris/notulist vanwege stoppen Kirsten. 

 

 

8. Sluiting 

De voorzitter bespreekt de aankomende vergaderdata (16 feb centrale OC vergadering; 31 mei, 8 

juni, 3 oktober) en sluit de vergadering af. 
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